
Styremøte Sør-Trøndelag Skytterkrets 

Dato: 11.12.2024 
Tid: 17:30-20:00 

Til stede: Magnus, Arild, Kathrine, Knut, Gunnar, Rune 
Forfall: Britt Elena, Henning, Nils Terje 

Saksliste: 

1. Referat fra styremøte 23.10.24 

• Referatet gjennomgått, et par saker avsluttes på dette møte. 

2. Status: 

• Pistol 
• Rifle 

Stille før NM'ene starter i 2025, flere fra kretsen er forespurt om å hjelpe til på NM 10 
meter på Skatval. 

Ansvaret for feil på ventilasjon i Granåsen er avklart. Tror ikke dette blir fikset før Ski-VM. 
Magnus er foreslått som TD for NM rifle 10 meter på Skatval 

• Lerdue 
Nidaros SK er formelt tildelt NM Fitasc Compak Sporting 8 og 9 august i samarbeid med 
Torsbustaden SSK (Nord-Trøndelag). Offentliggjøring kommer før jul. Vi har noen brikker i 
puslespillet som må på plass først. Kan informere litt mer på neste styremøte :) 

• Viltmål 
Det er arrangert KM i viltmål 10 meter 30+30, minst 15 siden siste KM på viltmål. 

• Økonomi 
3 klubber som ikke har betalt kretskontingent. 
Har hatt forespørsel fra forbundskontoret om klubber som ikke betaler 
forbundskontingent. 

3. Dommeroppdatering 2025 

• Informasjon til klubbene 
•  Forespørsel om dommerkurs Viltmål, Rifle og Pistol 
• Forespørsel om Trener 2 

4. Kretsting 2025 

• Innkalling, rapporter, revisjon langtidsplan 
• Kretsting er 1. lørdag i februar, som er 1. februar. 
•  Forslag til kretstinget om et "forslag til forbundstinget om å fjerne indeksreguleringen av 

forbundskontingent". 

5. KM og DM 

• Oppdaterte statuetter 
• Hva gjør vi med klubber som ikke følger statuttene. 
• Samle skriftlige tilbakemeldinger på problemer, vi må kunne dokumentere påstander. 



6. Saker til forbundstinget 2025 

• Kretsen sender inn forslag om at alle reglement oversettes til Norsk. 

7. Neste møte 

• 08.01.2024 klokken 17:30 i Melhushallen 

Møtet hevet kl. 20:00 
Møtet ble avsluttet med Pizza som årets juleavslutning.  

 

 

 

 

 

 


